
南華大學學生論文獎學金設置要點

     民國 90 年 3 月 31 日學術委員會通過
民國 99 年 5 月 12 日 98 學年度第二學期第二次行政會議修訂

第1條 [bookmark: _GoBack]本校為提昇學生研究之風氣，鼓勵學生學術性論文之發表，特依據南華大學學術委員會設置辦法第一條及第三條之精神，訂立南華大學學生論文獎學金設置要點。

In order to enhance the research style of students, the school encourages the publication of academic papers. Based on the spirit of Articles 1 and 3 of the Nanhua University Academic Committee, the school has established the key points for the Nanhua University Student Paper Scholarship.

第2條 申請資格：凡是本校在學學生，於在學期間內在國、內外有審稿制度之學術期刊上發表論文，並於申請日前獲刊登者，皆可申請。
Eligibility: Applicants who are enrolled in the school and who have published papers in the academic journals with reviewing system in the country and abroad during the period of the school and who have been published before the application date can apply.

第3條 每次申請獲通過者，每篇論文頒發 5000 元獎學金。
Each time the application is approved, a scholarship of 5,000 yuan will be awarded for each paper.

第四條	每年分上、下學期兩次提出申請，申請日期分別為 11 月 1 日至 11 月
15 日，以及 5 月 1 日至 5 月 15 日止。
Apply twice a year to the next semester, and the application dates are from November 1st to November15th, and from May 1st to May 15th.

第4條 申請獲通過之案件，或該論文已獲其他單位獎助者，不得再提出申請。第六條學生申請本論文獎學金，每年以兩篇論文為限。
If the application is approved, or if the paper has been awarded by other units, no further application may be made. Article 6 Students applying for scholarships for this paper are limited to two papers per year.

第七條  申請程序：申請本論文獎學金，需填具申請表乙份，並檢附論文影本乙份（作者姓名處需有南華大學某某系所之名稱）、審稿制度影本及論文被收錄之證明文件乙份，於申請期限內向學委會提出申請，逾期不予受理。
	
Application Procedure: To apply for the scholarship of this thesis, you need to fill in the application form and attach a copy of the paper (the name of the author must have the name of a certain department of Nanhua University), the photocopy of the review system and the supporting documents of the paper. B. Apply to the Board of Directors within the application period and will not accept it if it is overdue.

第八條	本辦法經行政會議通過，由校長核定後公布實施，修正時亦同。
These measures shall be approved by the Executive Council and shall be announced and implemented by the principal after approval. The same applies to the amendment.
